

主旨：長榮/立榮航空因應疾病管制署規範旅客入境台灣檢疫隔離措施之改票作業辦法

內容：凡持長榮航空(695)/立榮航空(525)機票，訂妥 2021 年 12 月 14 日至 2022 年 2 月 14 日期間長榮/立榮國際、兩岸及港澳航線入境台灣之確認機位，可依照適用票價規範更改並豁免改票手續費乙次，若因更改而產生之票價/稅金/訂位服務費之價差需由旅客支付。

新票之 ENBOX 請加註 REISU DUE TO TW QUARANTINE。

Subject: Changes to EVA/UNI Air Tickets in compliance with the quarantine policy of Taiwan CDC

Content: To comply with the quarantine policy of Taiwan CDC, passengers holding EVA/UNI Air (695/525) tickets with confirmed booking of EVA/UNI Air International, cross-strait and Hong Kong/Macau flights to Taiwan from 14DEC2021 to 14FEB2022, may change in accordance with the fare rule without change fee for one transaction within the ticket validity. However, the difference of fare/tax/booking service charge results from the change should be paid by the passenger。

The “Endorsement/Restrictions” area shall reflect “REISU DUE TO TW QUARANTINE” to denote the reason of reissue fee waiver.